
PROTOKOLL vid sammanträde i Djur
gårdens Idrottsförenings överstyrelse 
den 12/1/56 Grevturegat. 15.

NÄRVARANDE : hela styrelsen.

§ 1.
Sammanträdet öppnades av ordföranden och övergick sedan 

till föredragning av ÖS-protokoll från den 29/12/55. Det konstaterades 
därvid att i § 2 omnämnd inbetalning av kr. 3.545:19 avsåg redovisning 
för en ishockeymatch.

Protokollet godkändes i föreliggande skick.
§ 2.

Rapporterades att Djurgårdens genom Elisabeth Thorsson, 
Lennart Johansson och Bo Malmqvist hemfört 3 SM-titlar till föreningen 
vid tävlingarna i Malmö (singel för damer, dubbel för herrar och mixed).

§ 3.
Uppdrogs åt Norén ordna 5 st. fotokopior på köp- och arrende

kontrakten med Sthlms stad gällande Hammarbybacken.

§ 4.
Beslöts engagera Stadions städ- och rengöringsdetalj att 

iordningställa klubblokalen så snart samtliga hantverkare fullbordat 
sina arbeten. Under väntetiden undersöker lokalföreståndare Norén hur 
gardinkomplettering (draperier) kan ske, tillser att vad som behöver 
tvättas kommer till tvättanstalt, låter laga trasiga fönster, ramar 
till tavlor, diplom etc. Ordföranden ordnar tillsammans med elektrikerna 
provhängning av olika armaturer. Alla arrangemang skola ske inom en 
snäv ram dock med iakttagande av fullgod kvalitet.

§ 5.
Meddelade ordföranden att Henry Nord valts till lagledare 

i fotboll för kommande säsong och att vid mötet i fotbollsstyrelsen 
OS representerats av kontaktmännen, utom honom själv även Liliequist 
samt vice ordf. Nordlund, varmed ÖS påtagit sig hälften av ansvaret 
för engagemanget. På Eckerbrants begäran lämnades redogörelse för hur 
underhandlingarna skett.

I anslutning härtill föredrogs Nords anhållan om återin
träde från den 9/1/56 i Djurgårdens IF. Anhållan beviljades och uppdrogs 
åt sekreteraren att ge Nord skriftligt meddelande härom.

§ 6.
Framförde Lövdahl på brottningssektionens begäran ett an

slagsäskande på kr. 240:- för deltagande av fyra brottare i JSM i Finspong 
den 21-22 febr. Anslaget beviljades.

§ 7.
Beslöts att kontaktmännen skulle med resp. sektioner gå 

igenom förslag till utmärkelser etc. inför årsmötet och ha dessa för
slag klara till 1/2/56.

Uppdrogs åt skattmästaren att i samråd med ordföranden in
förskaffa lämpligt förråd av medaljer och plaketter.

Eventuell medaljkommitté tillsättes senare.
§ 8.

Tillsammans med Nirling, som nu infunnit sig till samman
trädet, diskuterades projektet med en särskild slalomsektion med huvud
kvarter i Saltsjöbaden och de på denna ort aktuella planerna att skapa 
moderna slalom- och backhoppningsanläggningar. Skidsektionen ställde 
sig positiv till att låta slalom bilda eget och i fråga om backen ut
lovade Nirling sektionens stöd i fråga om tekniska arrangemang etc.
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§ 9.
Nirling utsågs att vara teknisk kontrollant vid Skid-Alliansens 

backtävling i Hammarby den 15/1/56. (Här var Lövdahl tvingad att lämna 
dagens sammanträde).

§ 10.
Beslöts verkställa prenumeration på Svensk Idrott för samtliga 

ÖS-ledamöter att skickas till hemma-adresserna. Skattmästaren verkställer.
§ 11.

Uppdrogs åt sekreteraren att svara för uppvaktning med blommor vid 
idrottsdir. Magnus Magnussons 50-årsdag påföljande vecka.

§ 12.
Rapporterade sekreteraren att Gösta "Greven" Andersson uppvaktats 

på 50-årsdagen den 1/1/56 med standar och blomster.
Beslöts att Norén förslagsvis ihop med "Nocke" Nordenskjöld upp

vaktar N.A. Hedjersson med guldplakett på 75-årsdagen den 20/1/56.
§ 13.

Anmälde Nordlund förhinder för deltagande i sammanträden i ÖS un
der tiden 27/2 - 10/3 1956 och Liliequist motsvarande förhinder 16/1-8/2.

§ 14.
Sedan Sven Nilsson (Grimstagatan 177, Vällingby, tel. 38 28 70 resp. 

54 05 40) som representant för slalom infunnit sig till sammanträdet 
diskuterades de i § 8 omnämnda planerna i Saltsjöbaden och delgavs han 
planerna på en särskild slalomsektion med uppdrag att omhänderha Djur
gårdens intresse och bevakning i Saltsjöbadsprojektet. Nilsson sade sig 
under hand ha erfarit att Saltsjöbadsbolaget avsåg att satsa bortåt 
100,000 kr. på den nya anläggningen och att det kunde bli tal om en 
lift vad tiden led. Efter ytterligare diskussion - Djurgården är erbjudet 
5-årigt kontrakt av Saltsjöbaden - beslöts att vid ett nytt sammanträde 
med ÖS samt skid- och slalomsektionerna träffa slutlig överenskommelse.

§ 15.
Beslöts utfärda legitimationskort för fotbollssektionens styrelse

medlemmar motsvarande ÖS-korten. Sekreteraren beställer textning.
§ 16.

Uppdrogs åt skattmästaren att till nästa sammanträde rapportera 
om skidsektionens träningsläger och anslagsbehov.

§ 17.
Eckerbrant rapporterade att medlemsregistret för hans del kunde 

vara klart till den 1/2/56. Kanslist Othberg skall på beordran av skatt
mästaren ha förteckningen över ständiga medlemmar komplett till 1/4/56. 
Sedan Eckerbrant lämnat sammanträdet beslöts medge honom ett arvode på 
kr. 500:- för arbetet med registret.

Efter årsmötet skall frågan om arvodesbefattningar inom ÖS tas upp.
§ 18.

Rekommenderades redaktören för "Djurgårdaren" att hos sektionerna 
göra framställning om att dessa måtte anlita kunnigt tidningsfolk för 
att skriva sektionernas "historia" i jubileumsnumret.

§ 19.
Diskuterades jubileumsfesten, lämplig presentgåva, matsedel i 

form av klubbmärke, kantat av Garpe och ytterligare detaljer.
§ 20.

Avslutade ordföranden sammanträdet.



DJURGÅRDENS IDROTTSFÖRENING
STOCKHOLM. 16.1.56.

Meddelande från Överstyrelsen

K/L
Nu går det inte att vänta längre. Till den 1 januari 

hade vi kommit överens om att sektionerna skulle låta höra 
av sig med diverse uppgifter, men julskinkan, julgranen och 
allt annat smått och gott tycks inte alldels oväntat ha kom
mit emellan och gjort det omöjligt för sektionerna att komma 
ihåg vad vi gemensamt beslöt vid senaste sektionsträffen på 
Stadion.

Men nu går det som sagt inte att vänta längre, nu 
måste jubileumsårets gnista tända eld även hos vederbörande 
ansvariga i sektionsstyrelserna. Om inte jubileumsfestlig
heterna i sista stund skall bli extra prövningar, måste vi 
be sektionsstyrelserna omedelbart ta itu med leveransen av 

kompletta uppgifter på vilka som skola tilldelas förtjänst
diplom, SM-diplom (till svenska mästare) och andra diplom, 

förslag till hedersmärke

förslag på sådana medlemmar, för vilka ÖS skall söka utmär
kelser hos resp. idrottsförbund.

Utöver bekymmer för dessa detaljer har ÖS även i gång 
något som heter "Djurgårdaren", vår jubileumstidskrift, i 
vilken ju avsikten var att varje sektion skulle representeras 
av ungefär en sida text och bilder. Möjligen mera beroende 
vad sektionerna kan skaffa fram i fråga om trevlig text och 
lika trevliga bilder.

Det kan naturligtvis vara prövningar med att författa 
och därför är "Djurgårdarens" redaktör beredd att renskriva 
vad som behöver renskrivas. Ingen falsk blygsamhet alltså. 
Sätt bara i gång med författandet. Närmast har vi tänkt oss 
att vad som hänt under de senaste 5 åren sedan 60-årsjubi
léet skall sammanfattas i någon form. Hur många SM och vilka 
har din sektion vunnit, vilka glada överraskningar har ser
verats etc. Sätt er ned och offra en kväll med litet grubbel. 
Och glöm sedan inte att skriva, medan järnet är varmt.

Ett annat förslag är förstås att varje sektion kon
taktar några av sina vänner inom sportpressen - det finns 
många djurgårdare bland dem - och ber dem tota ihop något 
trevligt och lämpligt. Huvudsaken är att det händer något 
och att det alltså blir något resultat. Vår tidning kan inte 
komma ut med vita sidor.

Varje sektion har säkerligen kontakt med någon firma 
eller leverantör till Djurgården eller någon pamp som är in
tresserad av vår förening. Det bör räcka för att övertala 
vederbörande att stödja tidningen med en annons. Sektions
kassan skall få del av annonslikviden.

Men sätt i gång pr omgående. Tiden väntar inte. 
Alla bidrag skickas skriftligen till sekr. Karl Liliequist, 
Skaldevägen 17, Bromma. Brevlådan öppen dygnet om.

Med ÖS-hälsningar
DJURGÅRDENS IDROTTSFÖRENING


